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Besluitenlijst van de Presidium vergadering van 9 oktober 2014. 

 

Op:  9 oktober 2014 

Aanvang:  22:10 uur 

Locatie:  de raadzaal van het gemeentehuis 

 

Aanwezig:  De heer:  J.A.M. Vos     voorzitter  

De dames:  W.A.M. Baartmans    lid  

H.A.M.H. Neutkens gast (voorzitter werkgroep bestuurlijke 

vernieuwing)  

De heren:  W.J. van den Berge    lid  

    C.A.A.M. Gommeren    lid 

M.H.C.M. Lambers   lid  

E.C. van der Spelt    lid 

J.H.F. Weerdenburg   lid  

     T.C.J. Huisman     lid  

 

Mevrouw:  E.P.M. van der Meer    griffier  

 

Afwezig:    -   

 

 
1. Opening. 

De voorzitter nodigt de raadsadviseur uit om de belofte af te leggen. 

 

2. Vaststelling agenda. 

De agenda wordt zonder wijzigingen vastgesteld.  

 

3. Vaststellen besluitenlijst van 18 september 2014. 

De besluitenlijst wordt zonder wijzigingen vastgesteld.  

 

4. Ingekomen stukken en mededelingen. 

Er is een vraag van het college aan de raad of er toegang gegeven kan worden aan de 

collegeleden op het besloten deel van het RIS. De heer Van den Berge geeft aan dat wat hem 

betreft het college wel inzicht in de uitnodigingen krijgt maar niet in de geheime stukken. Er 

wordt nader onderzoek gedaan naar de mogelijkheden.  

 

De burgemeester vraagt of er anders gefaciliteerd kan worden bij ‘buitengemeentelijke 

activiteiten’ zodat daar meer raadsleden naartoe gaan. De heer Van der Spelt geeft aan dat 

het hem soms niet duidelijk is wat belangrijk is en wat niet. De heer Lambers g eeft aan dat als 

het vergaderschema anders wordt er meer tijd is. De heer Weerdenburg sluit zich hierbij aan 

alsmede de heer Huisman. Het is aan de fracties zelf om te bepalen wat belangrijk is en wat 

niet.  

 

De griffier geeft aan dat er in het weekbericht aandacht gegeven wordt aan bepaalde 

bijeenkomsten die door bijvoorbeeld de gemeente zelf in samenwerking met andere 

gemeenten wordt georganiseerd. Ook is er onlangs een belrondje geweest naar de fracties 

over bijeenkomsten.  

 

 Het presidium verwacht dat er meer animo is voor dit soort zaken bij het nieuwe 

vergaderschema in 2015.  
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5. Evaluatie van afgelopen vergaderingen. 

De heer Huisman geeft aan dat er veel technische vragen in de vergaderingen worden gesteld. 

Probeer de technische vragen vooraf te stellen. Verder maakt hij een opmerking dat een 

raadslid altijd recht heeft op twee interrupties. De burgemeester geeft aan dat dat voor 

iedereen geldt.  

 

De heer Lambers vraagt om korte(re) interrupties van maximaal één minuut.  De voorzitter zal 

hier beter op letten.  

 

6. Evaluatie BOB vergadering. 

Mevrouw Neutkens geeft aan hoe de bespreking in de werkgroep is gegaan. Zij geeft aan dat 

er teruggegaan wordt in structuur en geeft hier een toelichting op. Mevrouw Baartmans geeft 

aan dat maandag en woensdag oordeelvormend zijn en op thema. De heer Van der Spelt 

vraagt of hamerstukken ook oordeelsvormend afgerond kunnen worden. De burgemeester 

geeft hier een toelichting op. Hamerstukken moeten in een besluitvormende vergadering. De 

heer Van der Spelt geeft aan wel iedere donderdag te willen vergaderen. De heer Lambers 

geeft aan dat dit veel meer rust geeft. De heer Van der Spelt vraagt of niet toch de donderdag 

aangehouden kan worden. Mevrouw Baartmans geeft aan dat er veel herhaald wordt.  

 

Het reglement van orde en de spelregels worden aangepast. De heer Lambers vraagt naar de 

aanpassing van het reglement m.b.t. zijn opmerking over de behandeling van moties. De 

griffier zal hiertoe een voorstel aanleveren.  

 

7. Rondvraag. 

De heer Huisman vraagt om de agendering van het evenementenbeleid. Dit wordt opnieuw in 

de oordeelsvormende vergadering aan de orde gesteld.  

 

De voorzitter sluit het openbare deel.  

 

Aldus besloten in de vergadering van het presidium van 13 november 2014 

 

             Griffier  de voorzitter  

 

 

 

 

drs. E.P.M. van der Meer J.A.M. Vos 

 


